

Professor Raymond Wai-Ho Yeung

Professor Raymond Wai-Ho Yeung received the BS, MEng and PhD degrees in electrical engineering from Cornell University in 1984, 1985, and 1988, respectively. He was with AT&T Bell Laboratories in 1988-91. He joined the Department of Information Engineering of The Chinese University of Hong Kong in 1991 and is currently a chair professor and Director of the Internet Engineering Programme. He is the author of the book entitled *A First Course in Information Theory* (Springer 2002). His book has been adopted as text book or reference by leading US universities including Columbia University, Cornell University, MIT, and Stanford University. His research interest is in information theory and network coding.

Professor Yeung is a member of the Board of Governors of the IEEE Information Theory Society in 1999-2001. He has served on the committees of a number of information theory symposiums, and is currently on the editorial board of a few international journals. He was a recipient of the Croucher Award for 2000/01, the Best Paper Award (Communication Theory) of the 2004 International Conference on Communications, Circuits and System, and the 2005 IEEE Information Theory Society Paper Award. He is a Fellow of the IEEE and the Hong Kong Institution of Engineers.

楊偉豪教授

楊偉豪教授於 1984 年畢業於美國康乃爾大學，主修電機工程學，並留校進修，分別於 1985 及 1988 年獲得碩士及博士學位。之後他曾在 AT&T 貝爾實驗所工作三年。他於 1991 年加入香港中文大學，現時是香港中文大學訊息工程學講座教授及互聯網工程學課程的課程主任。楊教授於 2002 年出版《*A First Course in Information Theory*》一書，該書已為美國著名學府如哥林比亞、康乃爾、麻省理工、史丹福等所採用，是信息理論的重要教材。他的主要研究為信息理論及網絡編碼。

楊教授曾於 1999-2001 年出任 IEEE 信息理論學會常務理事，亦曾任多個信息理論研討會的委員，現為數份國際期刊編輯委員會成員。他曾獲得 2000/01 年度裘槎基金會的最優秀科研學者獎、2004 International Conference on Communications, Circuits and System 最優秀通信理論論文獎，以及 2005 年 IEEE 電機及電子工程師學會信息理論學會論文獎。他是 IEEE 院士及香港工程師學會院士。